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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
SAMMANTRÄDESDATUM 2012-10-18     

 

Ledamöter 

För Handikappföreningarnas Samarbetsorgan i Stockholms stad (HSO): 

 

Cecilia af Ekenstam, HSO/Mag- och tarmföreningen i Stockholms län 

 

Teresa Melin, HSO/Astma & Allergiföreningen i Stockholm med omnejd 

 

Anders Mothander, HSO/Föreningen för barn, unga och vuxna med 

utvecklingsstörning (FUB) 

 

Lämnat återbud 

Louise Lindström, rådets ordförande, Förbundet för Delaktighet, Handlingskraft, 

Rörelsefrihet  (DHR) – Stockholmsavdelningen 

 

Jan Delvert, HSO/Personskadeförbundet (RTP) 

 

Jonas Brännvall, HSO/Stockholms dövas förening (SDF) 

 

Malin Tjernell Prioset, HSO/Föreningen för rörelsehindrade barn och ungdomar 

(RBU)   

 

I tjänsten närvarande 

Siw Lideståhl, avdelningschef  

Gunilla Schedin, utvecklingssekreterare 

 

 

…………………………….. 

Gunilla Schedin  

sekreterare 

 

 

Protokollet justerat  

 

Datum ………………   Datum……………… 

 

…………………………  ………………………… 

Teresa Melin     Cecilia af Ekenstam 

vice ordförande    justerare 
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§ 1   

Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes och alla hälsades välkomna av vice ordföranden Teresa Melin.  

 

§ 2   

Val av protokollsjusterare 

Cecilia af Ekenstam valdes att, jämte vice ordföranden Teresa Melin, justera protokollet.  

 

§ 3  

Föregående protokoll 

Protokollet godkändes och lades till handlingarna.  

  

§ 4   

Bevakningslistan  

Bevakningslistan har uppdaterats i enlighet med beslut vid föregående möte i rådet. Vad 

gäller B 28, som rör färdtjänst, informerade Anders Mothander om att ett möte ägt rum 

mellan HSO Stockholms län, ansvariga politiker och tjänstemän. HSO Stockholms län 

kommer att driva frågan vidare.    

 

§ 5 

Rapport inför stadsdelsnämndens sammanträde den 27 september    

Avdelningschef Siw Lideståhl föredrog.  

 

Ärende 3    

Inkomna medborgarförslag   

3 a. Rådet poängterade vikten av tillgänglighet till utomhusgymmet och att de delar som  

är trasiga repareras.   

 

3 d. Rådet framhöll at det är angeläget att parken vid Roslagsgatan görs tillgänglig för 

rullstolsburna i samband med eventuell upprustning.  

 

Ärende 8   

Åtgärdsplan för att klara miljökvalitetsnormerna för kvävedioxid och PM10 i Stockholms  

län - remiss från kommunstyrelsen 

Rådet ställde sig bakom förvaltningens synpunkter och förslag. En sänkning av miljögifts-

halterna har stor betydelse för personer med astma/allergi.  

 

Ärende 11  

Den gröna promenadstaden – remiss från stadsbyggnadskontoret 

Rådet framhöll vikten av att staden följer delaktighetsprogrammet och att en kontinuerlig 

uppföljning görs. Med tanke på de få grönytor som finns på Norrmalm är det viktigt att alla 

kan nyttja de grönytor som finns.  
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§ 6  

Budgetförutsättningar inför verksamhetsåret 2013 

Siw Lideståhl föredrog och informerade om att förvaltningen nu analyserar vilka 

konsekvenser förslaget till budget kommer att få för Norrmalm. En höjning av  

ersättningsnivåerna till utförare inom funktionshinderområdet och hemtjänsten föreslås. 

Vidare föreslås att stadsdelsnämnderna ska inrätta en funktion som tillgänglighetsansvarig.    

 

§ 7  

Frågor som rådet önskar lyfta till förvaltningens informationsstrateg 

Inga frågor togs upp.  

 

§ 8  

Övriga frågor 

a) Rådet framhöll att det är angeläget att, vid kommande avtalsuppföljning vid Norrmalms 

grupp- och servicebostäder, titta extra på vad utföraren gjort när det gäller hälso-

befrämjande aktiviteter.   

 

b) Anders Mothander informerade om att HSO Stockholms stad fått 1 mnkr för att anställa 

en ombudsman samt 500 tkr för utbildningsinsatser riktade till funktionshinderråden.  

 

§ 9  

Mötets avslutande  

Ordföranden tackade mötesdeltagarna och avslutade mötet.  

 

§ 9  

Nästa sammanträde i funktionshinderrådet 

Nästa sammanträde äger rum den 19 november 2012. Mötet kommer främst att ägnas åt att 

arbetet med delaktighetsaktiviteter. Förvaltningen kommer innan mötet att skicka utdrag ur 

budgeten till rådets ledamöter.   

 

  

 


